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Mødereferat baneudvalgsmøde 
mandag den 28. august 2023 16.30 
hos greenkeeperne 

 

Deltagere: 

Bo Vaaben (BV) (formand og ref.) 

Kristoffer Harreby (KH) 

Marianne Kristensen (MK) 

René Kildsgaard (RK) 

Paul Sørensen (PS) 

Arne Holm Hansen (AHH) 

 

 

Eksterne deltagere 

Ingen 

 

Afbud: 

Erik Brok (EB) 

 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Status for banen herunder orientering om arbejdet siden sidst samt    

planlagte opgaver de næste måneder.  

Den planlagte intensive pleje af greens i uge 26 blev gennemført. Græsset var i 

god vækst, så spiloverfladen var hurtigt reetableret. Processen gentages som 

planlagt i uge 40. Op til uge 40 vil der med jævne mellemrum blive tilført et 

mindre drys sand, som ikke vil påvirke spiloverfladen. Men som skal medvirke 

til at greensoverfladen kan holdes mere tør.  

Helt undgå svampeangreb er umuligt, specielt når vejret har artet sig med fugt, 

regn og varme, som i juli og august. Vi har dog haft fint kontrol over 

angrebene og reageret hurtigt, så skaderne er minimeret og mest har generet det 

visuelle indtryk af greens overfladerne. 

Sprinklere 

Greenkeeperne er opmærksomme på de mange nedsunkne sprinklere. Det er en 

længevarende proces at få sprinklerne løftet, men er arbejdet er i gang og højt 

prioriteret. De nedsunkne sprinklere markeres med spray 2 gange i ugen af 

greenkeeperne, ligesom baneservice hjælper med at markere på deres runder på 

banen. 

Har vi overset en sprinkler, så giv venligst besked i sekretariatet. 
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Topdresning af fairway og tee-steder 

Hen over efteråret vil fairways og tee-steder som tidligere sæsoner blive 

topdresset med sand. Det vil blive i perioder med god vækst i græsset, så 

sandet hurtigere forsvinder fra spiloverfladen. Hovedformålet er at tørre 

overfladen og minimere regnormeskud mv. 

Blomstereng 

Der er forsøgsvis og i samarbejde med kommunens biolog etableret en 

blomstereng til højre for green på Sletten 8. I forbindelse med bekæmpelsen af 

tidsler i området er området klippet ned igen. Blomsterengen vil blive eftersået. 

Hvis erfaringerne med etableringen af blomsterengen blive gode, vil der blive 

etableret flere på baneanlægget. 

Pas på greenkeeperne 

Ja, men synes det skulle være unødvendigt at påtale, men der har desværre igen 

i år været et par eksempler hen over sommeren, hvor greenkeeperne har været i 

skudlinjen. Er du det mindste i tvivl, så vent. Vent på at du får øjenkontakt med 

greenkeeperen og at greenkeeperen giver tegn. Greenkeeperen kan ikke altid se 

eller høre spillerne på grund af maskinstøj.  

 

2. Status – Robotløsninger 

Efter en indkøringsperiode er greenkeeperne meget tilfredse med den 

nyindkøbte robotklipper på korthulsbanen. Den laver et fint klippearbejde og 

opleves meget driftsikker. Maskinstop p.g.a. af fastkørsel (vandbytter, 

nedfaldne grene mv.) er undtagelsen. Indkøb af flere robotplænklippere vil 

være med i overvejelserne, når der fremtidigt skal foretages udskiftninger i 

maskinparken. 

 

3. Status - projekt ”varm hal” 

Det er fortsat forventningen af byggeriet igangsættes henover efteråret og 

forventes afsluttet primo februar 2024. 

 

4. Forslag, ideer og ønsker modtaget siden sidste møde 

a. Mere præcis info omkring ”indspil” og ”chip & run” mod 

Puttinggreen 

For at undgå nedslagsmærker på puttinggreens og at tørv slåes op 

omkring greens er det fortsat kun tilladt med ”chip & run” slag mod 

hullerne på puttinggreen. Det er baneudvalgets opfattelse at skiltningen 

omkring greens er tydelig og entydig. 

 

5. Næste møde 

Primo november – endelig dato aftales i oktober. 


